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Vragen Najaarsmoment 2019 – SP
1. SP – stand van zaken bezuinigingen sport 

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 / Begroting 2020

Webpagina nummer: 

Vraag Kunt u aangeven wat de stand van zaken is m.b.t. de geplande bezuinigingen op sport en de 
uitvoering van de motie ‘Sportbesparing zonder tariefstijging’ ?

Antwoord De zoekrichtingen sport leveren voor de korte termijn in 2020 een resultaat op van structureel € 
50.000 door het vrijvallen van de stelpost energiekosten zwembad de Vrolijkheid. In de contracten 
met onze sportpartners verwachten wij mogelijk extra voordeel te kunnen halen. Dit brengen wij in 
beeld bij het voorjaarsmoment 2020. 

Portefeuillehouder René de Heer
Beantwoord door Bertus Jeensma
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

b.jeensma@zwolle.nl / 038 498 2298

2. SP – budget gemeenteraad

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 / Begroting 2020

Webpagina nummer: 

Vraag Kunt u ons een overzicht geven van het begrote budget voor de gemeenteraad over de laatste 5 
jaar afgezet tegen de daadwerkelijke besteding en voorzien van een (globale) kostenspecificatie?

Antwoord Zie onderstaande tabel 

Portefeuillehouder Presidium
Beantwoord door Evert Jan Bagerman
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

E.Bagerman@zwolle.nl / 038 498 2216

mailto:b.jeensma@zwolle.nl
mailto:E.Bagerman@zwolle.nl
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3. SP - bomenverordening

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 / Begroting 2020

Webpagina nummer: 

Vraag Wanneer mag de gemeenteraad de nieuwe bomenverordening tegemoet zien?
Antwoord Eind 2020.

Portefeuillehouder William Dogger
Beantwoord door Wouter de Jong  / Rienko Baarslag
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

R.Baarslag@zwolle.nl / 038 498 2706

4. SP – Afvalstoffenheffingen zonder kwijtschelding

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Algemeen
Vraag Kunt u aangeven wat de tarieven voor de afvalstoffenheffing zouden zijn wanneer kwijtscheldingen 

buiten het ‘product afval’ gefinancierd zouden worden?

Antwoord De kosten voor kwijtschelding bedragen circa € 1 miljoen per jaar. Omgerekend per huishouden 
zonder kwijtschelding (ruim 50.000 huishoudens) gaat het om een bedrag van circa € 20 per jaar 
per huishouden.

Portefeuillehouder William Dogger
Beantwoord door Rutger Ekhart
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

r.ekhart@zwolle.nl / 038 498 2975 

5. SP – burgerinitiatief & referendum

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 / Begroting 2020

Webpagina nummer: 

Vraag Kunt u aangeven hoe vaak de gemeente het afgelopen jaar is benaderd met vragen en/of concrete 
initiatieven m.b.t. burgerinitiatief en referendum?

Antwoord Het afgelopen jaar zijn er  geen concrete initiatieven geweest m.b.t. een referendum.
Wat burgerinitiatieven betreft zijn er op grond van de Verordening burgerinitiatief afgelopen jaar 
ook geen burgerinitiatieven ontvangen. Wel zijn er via het Zwolse petitieloket op petities.nl enkele 
petities gestart, maar die hebben niet geleid tot een burgerinitiatief.

Portefeuillehouder Presidium
Beantwoord door Herman Veraart
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

hc.veraart@zwolle.nl / 038 498 2112

mailto:R.Baarslag@zwolle.nl
mailto:r.ekhart@zwolle.nl
https://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/xhtmloutput/Historie/Zwolle/CVDR32335/CVDR32335_1.html
https://petities.nl/petitions/desks/zwolle?locale=nl
mailto:hc.veraart@zwolle.nl
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6. SP – klachten m.b.t. openbare ruimte in relatie tot afvalbakken

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Algemeen
Vraag Kunt u ons een overzicht geven van het aantal klachten/meldingen m.b.t. afval in de publieke 

ruimte en de afwezigheid van prullenbakken?

Antwoord Er zijn in 2019 tot en met juni (van een half jaar) de volgende gegevens geregistreerd in het 
meldingensysteem:
- Melding zwerfafval: 2
- Melding verzoek plaatsing afvalbak: 3
- Melding volle afvalbak: 35 

Het betreft de meldingen die geregistreerd zijn via het KCC. Het kan zijn dat er ook vragen direct 
door medewerkers van de wijkservicepunten worden beantwoord. Een melding die rechtstreeks bij 
het wijkservicepunt binnenkomt en tot actie leidt wordt geregistreerd in het meldingensysteem (en 
maakt onderdeel uit van bovenstaande aantallen). Als alleen informatie wordt verstrekt, dan wordt 
dat niet geregistreerd.

Portefeuillehouder William Dogger
Beantwoord door Rutger Ekhart
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

r.ekhart@zwolle.nl  / 038 498 2975 

7. SP – SPUK-uitkering

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 / Begroting 2020

Webpagina nummer: 

Vraag 1. Is er al zicht op de definitieve vaststelling van de ‘SPUK-uitkering’ (lees een datum)?
2. Mogen wij uit de genoemde ‘intentie’ (afwijkingen BERAP) opmaken dat Zwolse 

sportverenigingen ook daadwerkelijk het volledige voordeel zullen ontvangen?

Antwoord 1. Er is een voorlopige beschikking van het Rijk, waarin 81,7% van de opgevoerde kosten 
gehonoreerd wordt. Er kan (nog) niet tot 100% gehonoreerd worden omdat de totaalaanvraag 
de beschikbare subsidie overtreft. In de eerste helft van 2020 zal blijken of dit percentage kan 
stijgen; een en ander afhankelijk van het totaal aan werkelijk gemaakte kosten door de 
gezamenlijke gemeenten in verhouding tot de beschikbare subsidie. 

2. Wij nemen aan dat hier gedoeld wordt op de gemeentelijke sporttarieven.
Pas als de definitieve beschikking van het Rijk ontvangen is en we dus weten of de gemeente 
volledig gecompenseerd wordt voor het Btw-nadeel, kan een beslissing genomen worden op 
de Sporttarieven.

Portefeuillehouder René de Heer
Beantwoord door José van der Sluis / Bertus Jeensma
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

jfm.van.der.sluis-damman@zwolle.nl / 038 498 4052 of b.jeensma@zwolle.nl / 038 498 2298

mailto:r.ekhart@zwolle.n
mailto:jfm.van.der.sluis-damman@zwolle.nl
mailto:b.jeensma@zwolle.nl
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8. SP – Wmo-thuisondersteuning

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 doel 2.1.3

Webpagina nummer: 31

Vraag Hoe kan het dat op WMO thuisondersteuning € 1.000.000,00 minder wordt uitgegeven?
Worden diverse mensen dus op enige wijze gekort op hun hulp dat ondanks de toename van 250 
cliënten de ondersteuning voor de anderen is teruggeschroefd?
Hoe is deze € 1.000.000,00 (onderdeel van € 2.300.000,00) qua besparing dus exact 
gerealiseerd?

Antwoord De lagere uitgaven hebben te maken met het nieuwe inkoopmodel thuisondersteuning.
Verschillende inspanningen zijn hiervoor aan te geven, het betreft vooral een samenspel en 
samenhangend geheel van onderstaande: 

- Integraal product/ minder versnippering: Huishoudelijke Hulp en Individuele Begeleiding 
waren twee afzonderlijke voorzieningen. In veel gevallen ontving een cliënt beide 
ondersteuningsvormen; veelal door twee verschillende aanbieders die in de 
ondersteuning niet of nauwelijks met elkaar samenwerkten. Doordat thuisondersteuning 
nu één integrale voorziening is (wel met verschillende resultaatgebieden) is bij de cliënt 
thuis nu één zorgaanbieder verantwoordelijk voor de gehele ondersteuning (dus zowel 
voor het resultaat huishouden als de andere resultaatgebieden). Dit geeft zowel een 
inhoudelijke meerwaarde maar is ook efficiënter in de organisatie door de aanbieder van 
die ondersteuning en dat is in de tarieven meegenomen. 

- Nieuw toewijzingssysteem: Het oude systeem was vooral gericht op de overgang vanuit 
de AWBZ; waarbij de zorgcontinuïteit voorop stond uitgaande van de beperking van de 
cliënt. In het huidige systeem ‘thuisondersteuning’ staat de vraag van de cliënt op de 
verschillende resultaatgebieden voorop. Er zijn nu 18 verschillende arrangementen 
thuisondersteuning, deze verschillen in resultaatgebieden; intensiteit en type 
ondersteuning. De toekenning van de verschillende arrangementen door het Sociaal 
Wjkteam gaat nu meer dan voorheen over de inhoud.  

o Met het nieuwe model zijn meer mogelijkheden ontstaan om te faseren en 
prioriteren in het bieden van de juiste ondersteuning. Er wordt meer gekeken 
waar op dít moment bij die individuele cliënt ondersteuning nodig is. 

o Met het nieuwe model wordt het optimaler benutten van de voorliggende 
voorzieningen gestimuleerd, dit maakt dat er een verschuiving heeft 
plaatsgevonden  naar lichtere arrangementen (in combinatie met voorzieningen 
uit voorliggend veld en/of collectieve voorzieningen). 

o Er heeft training en intervisie plaatsgevonden van alle medewerkers van het 
SWT; en daarnaast ook de medewerkers van de gecontracteerde 
zorgaanbieders. Dat maakt dat de medewerkers in de uitvoering meer dezelfde 
taal spreken.

o Na een uitgebreide overgangsregeling; en na gesprekken met alle cliënten; zijn 
inmiddels alle cliënten van een hertoekenning voorzien binnen het nieuwe 
systeem.   

- Nieuwe contractering: transformatie centraal. Er heeft een gunning plaatsgevonden aan 
partijen die hoog scoren op de bijdrage die ze leveren aan de transformatie; de beweging 
van zwaardere naar lichtere ondersteuningsvormen. Met de 29 gecontracteerde 
aanbieders wordt een intensief contract- en relatiemanagement gevoerd waarbij de 
samenwerking tussen Sociaal Wijkteam en aanbieders eveneens is geïntensiveerd. 

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Suzanne Bruns
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@Zwolle.nl / 038 498 4057

mailto:S.Bruns@zwolle.nl
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9. SP - WSNP

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 doel 4.3.2

Webpagina nummer: 57

Vraag “Het aantal WSNP-zaken dat in 2019 is toegewezen aan Zwolle, is teruggelopen. Ook over de 
hoogte van de caseload voor 2020 valt met zekerheid niets te zeggen. Daarom worden de 
bewindvoerders in toenemende mate ingezet op het uitvoeren van verzoekschriften voor 
dwangakkoorden en voorlopige voorzieningen en komen hiervoor in aanmerking voor een 
declarabele toevoeging. Door de afnemende WSNP-caseload en het uitblijven van de 
geprognosticeerde vergoedingen, resteert er per saldo een tekort van 120.000.”
Wat wordt hier exact bedoeld? 
Worden de eigen bewindvoerders alleen ingezet voor WSNP of breder? 
Bedoelt men dit nadeel dan in relatie te brengen met eigen bewindvoering? Of was het nadeel dan 
nog groter? 

Antwoord Wat wordt hier exact bedoeld? 
De prognose van inkomsten werd van ingeschat op € 180.000. Door de dalende tendens liggen de 
werkelijke inkomsten lager; te weten € 60.000. Hierdoor per saldo een tekort van € 120.000 (180K-
60K+120K). 

Worden de eigen bewindvoerders alleen ingezet voor WSNP of breder? 
De eigen bewindvoerders worden ook ingezet voor gerechtelijke procedures (dwangakkoorden en 
voorlopige voorzieningen), juridische advisering en hulp aan ondernemers

Bedoelt men dit nadeel dan in relatie te brengen met eigen bewindvoering? Of was het nadeel dan 
nog groter? Ja, er ligt een relatie met eigen bewindvoering (WSNP). De verwachting was dat de 
loonkosten gecompenseerd zouden zijn met de inkomsten voor dit werk. Dat moest bijgesteld 
worden. Daar staat tegen over dat er in 2020 meer mogelijkheden zijn voor de gerechtelijke 
procedures waarvoor ook een vergoeding wordt verkregen, zodat het nadeel verkleind zal worden.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Astrid Dekker / Ron van Amen
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

R.van.Amen@zwolle.nl / 038 498 4423

10. SP – eigen bijdrage Wmo

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Berap 2019-2 doel 2.1.3

Webpagina nummer: 

Vraag “Nu landelijk de inkomensafhankelijke eigen bijdrage voor de Wmo is afgeschaft en er een vaste 
eigen bijdrage geldt van € 17,50 per vier weken, zien wij dat het beroep op de Wmo toeneemt."
Is onderzocht in welke mate dit aspect voor mensen een reden was om wel een beroep op WMO 
te doen, daar waar men dit zonder de vaste eigen bijdrage nog niet deed?
Hoe groot is die invloed van de invoering van de vaste bijdrage op de vraagtoename?  

Antwoord We kunnen dit niet precies aangeven. We zien een toename bij de hulpmiddelen,  
woningaanpassingen en thuisondersteuning. Dit is deels het gevolg van de vergrijzing, langer 
zelfstandig thuiswonen en ook van het abonnementstarief. We kunnen hier geen uitsplitsing van 
maken. We merken wel binnen thuisondersteuning, het resultaatgebied huishouden dat waar 
mensen voorheen zelf een huishoudelijke hulp regelden, dit nu via de WMO doen. Het aantal 
cliënten was redelijk constant met resultaatgebied huishouden maar is de eerste helft 2019 (na 
invoering abonnementstarief) al gestegen met 250 mensen en deze stijging zet zich verder door. 

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Suzanne Bruns
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@Zwolle.nl / 038 498 4057

mailto:R.van.Amen@zwolle.nl
mailto:S.Bruns@zwolle.nl
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11. SP – contractering thuisondersteuning

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020

Webpagina nummer: 3

Vraag € 250.000,00 hogere besparing op thuisondersteuning vanwege nieuwe vorm van contractering. 
Maar waardoor binnen die nieuwe contractering wordt die besparing dan gerealiseerd?
(Wordt verwezen naar halfjaarrapportage sociaal domein.) 

Antwoord Wij verwijzen u naar het antwoord op uw vraag "hoe kan het dat op WMO thuisondersteuning 
€ 1.000.000,00 minder wordt uitgegeven?" (vraag SP 8).

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Suzanne Bruns
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@Zwolle.nl / 038 498 4057

12. SP - Opbouwwerkers

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Incidentele bestedingsvoorstellen

Webpagina nummer: 10

Vraag Opbouwwerk Travers.
Zijn dit nou 2 FTE extra?  
Of is dit voorzetting van de 2 FTE die Travers zelf al binnen eigen geledingen had gerealiseerd? 

Antwoord Feitelijk is het voortzetting van op dit moment bestaande inzet. Echter enkele jaren geleden is 
Travers toestemming gegeven om vanuit het overschot op middelen die zij ontving voor 
peuterspeelzaalwerk (incidenteel) extra opbouwwerk (2Fte) in te zetten. Met de wijziging t.a.v. de 
financiering in het peuterspeelzaalwerk is ook dit overschot komen te vervallen. Vorig jaar heeft 
Travers deze inzet uit eigen middelen/reserves voortgezet. Aangezien het opbouwwerk een 
belangrijke bijdrage kan leveren aan het opbouwen van een sterke sociale basis in het voorveld 
(ambitie in hervormingsagenda), willen we nu het afbreken daarvan voorkomen. Het komende jaar 
zullen we met een meer integrale blik gaan sturen en daarin afwegen of en hoe deze 
opbouwwerkers structureel ingevuld gaan worden. Verwacht wordt hier richting 2021 meer 
duidelijkheid over te hebben en daarom is gekozen voor incidentele bekostiging voor 2020.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Aart Janssen
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

A.Janssen@zwolle.nl / 038 498 2291

13. SP – Aanpak opsporen bijstandsfraude

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Incidentele bestedingsvoorstellen

Webpagina nummer: 10

Vraag Digitale recherche.
Maakt Zwolle gebruik van algoritmes bij het opsporen van vermeende bijstandsfraude? 

Antwoord Nee.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Astrid Dekker / Andre Roossien 
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

a.m.dekker@zwolle.nl / 038 498 3268 

mailto:S.Bruns@zwolle.nl
mailto:A.Janssen@zwolle.nl
mailto:a.m.dekker@zwolle.nl
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14. SP – Verkorten doorlooptijden schulddienstverlening

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Incidentele bestedingsvoorstellen

Webpagina nummer: 10

Vraag Punt 22. Verkorten doorlooptijden schulddienstverlening. 
Met extra geld werd de doorlooptijd bekort naar 160 dagen in Q4 2018, terwijl dat in Q1 van 2017 
nog 210 dagen was. 
Wordt met deze € 75.000,00 bereikt dat de 160 naar 120 dagen gaan? Zo ja, per wanneer wordt 
dat bereikt? 
Of is het zo dat het met deze € 75.000,00 de dagen stabiel op 160 kunnen worden gehouden en is 
er ‘dus’ meer geld nodig om die 160 verder naar 120 terug te dringen? 
Zo ja, hoeveel is er meer nodig? 

Antwoord 120 dagen is de streefdoorlooptijd. Er zijn echter ook niet beïnvloedbare factoren. Dit zit in de 
bereidwilligheid van de vele schuldeisers per dossier om tijdig te reageren. Door de extra inzet 
kunnen we hier boven op zitten, wat bijdraagt aan het versnellen van de doorlooptijden versnellen. 
maar het is hierdoor niet exact aan te geven per wanneer het lukt om de streeftijd van 120 dagen 
te redden. 

De € 75.000 is voldoende om de tendens van de kortere doorlooptijden voort te zetten.  Bovendien 
verwachten we dat landelijke technische ontwikkelingen medio 2021 ook ondersteunend gaan 
worden aan het verkorte van de doorlooptijden

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Astrid Dekker / Ron van Amen
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

A.M.Dekker@zwolle.nl / 038 498 3268

15. SP - Voedselbank

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Incidentele bestedingsvoorstellen

Webpagina nummer: 10

Vraag Punt 25. Voedselbank.
Waarom wordt de € 20.000,00 overbruggingssubsidie aan de voedselbank betaald uit de extra 
rijksmiddelen voor schulddienstverlening? Het één heeft feitelijk niets met het ander te maken.
Die € 20.000,00 kan dan immers alsnog ingezet worden voor schulddienstverlening.   

Antwoord De bijdrage aan de Voedselbank wordt ten laste gebracht van de stelpost armoede en schulden 
(zie beantwoording vraag 21 van de SP) De beschikbare post is niet alleen voor 
schuldhulpverlening bedoeld maar ook voor armoede.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Jan van Dijk
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl / 038 498 2664

mailto:AM.Dekker@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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16. SP - Leerlingenvervoer

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 doel 1.3.2

Webpagina nummer: 38

Vraag Tabel leerlingenvervoer.
Dat neemt al jaren af. Wat is reden van de daling van de aantallen, terwijl het aantal jeugdigen niet 
daalt in Zwolle. 
Door welke maatregel is het aantal met ‘x’ verminderd? Graag per maatregel beantwoorden.  
Hoeveel is daarmee bezuinigd? 

Antwoord In 2014 is de wet passend onderwijs ingevoerd. Dit heeft er toe geleid dat in de daarop volgende 
jaren meer leerlingen op het regulier onderwijs bleven welke eerder zouden doorstromen naar het 
speciaal onderwijs. Leerlingenvervoer hoefde daardoor voor deze leerlingen niet ingezet te 
worden. Vanaf schooljaar 2018- 2019 zien we weer een toename van het aantal leerlingen in het 
leerlingenvervoer omdat er weer meer leerlingen naar het speciaal onderwijs gaan. 
Daarnaast heeft de gemeente Zwolle vanaf ongeveer 2016 - 2017 ingezet op meer 
zelfredzaamheid van de leerlingen en ouders worden meer op de verantwoordelijkheid gewezen 
om hun kinderen waar mogelijk verkeersveilig te maken in het verkeer. Hierdoor zien we dat meer 
leerlingen een of meerdere dagen per week naar school gaan fietsen en dus minder gebruik 
maken van leerlingenvervoer.
Het zijn dus niet zo zeer maatregelen, maar ontwikkelingen waardoor het gebruik afneemt. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Beantwoord door Astrid Dekker /  Hilde Anema
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

a.m.dekker@zwolle.nl / 038 498 3268

17. SP – Oplossingen ondersteuning bij huishouden

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 ambitie 2.1

Webpagina nummer: 47

Vraag Aan welke ‘creatieve oplossingen’ denkt het college momenteel om het bieden van ondersteuning 
bij het huishouden in de toekomst te kunnen garanderen. Kan men daar specifieker over zijn?  

Antwoord We bedoelen niet zozeer creatieve oplossingen binnen het product thuisondersteuning 
(resultaatgebied huishouden); maar meer creatieve oplossingen in het vinden van geschikt 
personeel in deze tijden van krapte op de arbeidsmarkt. Samen met de zorgaanbieders, en ook 
TIEM en UWV. Hoe kunnen we mensen bijvoorbeeld meer stimuleren een baan aan te nemen als 
huishoudelijke hulp; en ook hoe kan het werk van een huishoudelijke hulp aantrekkelijker worden? 

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Suzanne Bruns
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@Zwolle.nl / 038 498 4057

mailto:a.m.dekker@zwolle.nl
mailto:S.Bruns@zwolle.nl
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18. SP – Herindicatie jeugd

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 doel 2.1.1

Webpagina nummer: 51

Vraag Wanneer worden die herindicaties gedaan? Op initiatief van SWT? Of standaard na afloop van het 
reeds door andere wettelijke verwijzers benoemde traject? En worden die andere wettelijke 
verwijzers dan nog betrokken bij de herindicatie en feedback over hun eerste verwijzing? 
Hoe bewaakt men hierbij dat het SWT ter vervulling van een bezuinigingsopdracht de verwijzing / 
indicatie van een andere deskundige gaat herbeoordelen en daarbij de behoefte van de 
betrokkene niet meer als primair uitgangspunt neemt maar de opgelegde geldelijke opgave?
(Zie ook begroting blz 10 punt 14 Herindicatie Topsegment Jeugd en blz 27 Berap.)

Antwoord De herindicaties Topsegment staan gepland in Q4 2019 en Q1 2020 op initiatief van het Sociaal 
Wijkteam. Een aanzienlijk deel van de Top-segment indicaties lopen wettelijk gezien af op 31-12-
2019. 
Het uitgangspunt voor deze gesprekken is het bieden van passende hulp. Het doel van deze actie 
is gericht op het verkrijgen van meer inzichten zodat we samen kunnen leren wat er nodig is om de 
gewenste beweging te maken.
 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Beantwoord door Fatiha el Hamdaoui
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

F.el.Hamdaoui@zwolle.nl / +316 5007 0512

19. SP - Schuldenopbouw

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 ambitie 4.3

Webpagina nummer: 117

Vraag Een gemiddeld schuldenpakket bedraagt ongeveer € 40.000,00.
Hoe verhoudt zich dat tot de tabel op bladzijde 120 waar staat dat het gemiddeld bedrag aan 
schulden van een huishouden € 11.363,00 is bij de start van een schuldregelingstraject? 
Waar komen deze verschillen vandaan? 

Antwoord De schuldregeling start met een eigen overzicht van de inwoner. Vaak zijn bedragen dan nog niet 
altijd duidelijk. Bij de start worden alle schuldeisers aangeschreven om de actuele hoogte van de 
schuld door te geven. Vaak blijkt dat de oorspronkelijke lijst nog niet compleet was. De uiteindelijke 
gemiddelde schuldenlast ligt daarom hoger.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Astrid Dekker /  Ron van Amen
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

A.M.Dekker@zwolle.nl / 038 498 3268

mailto:F.el.Hamdaoui@zwolle.nl
mailto:A.M.Dekker@zwolle.nl
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20. SP - Beschermingsbewind

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 doel 4.3.1

Webpagina nummer: 121

Vraag …Of we voeren beschermingsbewind zelf uit waar het moet…
Dat lijkt te zeggen: ‘als het echt niet anders kan, dan doen we het zelf..’.
Wat is bedoeld te zeggen met deze passage?  
Hoe zijn de eerste ervaringen met de eigen bewindvoerders qua hulp, samenwerking, 
toewijzingen, kosten, inhoudelijk werk enzovoorts? 

Antwoord De keuze voor ondersteuning wordt afgestemd op de behoefte van de cliënt.We willen met het 
bieden van alle mogelijkheden invloed uitoefenen op de toestroom op en kwaliteit van 
beschermingsbewind. De beoogde invoering van gemeentelijk beschermingsbewind moet in 
samenhang gezien worden met de uitbreiding van Budgetbeheer voor nieuwe doelgroepen. 
Hiermee bieden we een goed alternatief voor beschermingsbewind. Er is eerst geïnvesteerd in 
deze uitbreiding zodat deze dienstverlening sinds medio 2018 aangeboden kon worden. Dit heeft 
tot gevolg dat er een groei te zien is van het aantal inwoners wat gebruik maakt van een vorm van 
Budgetbeheer in plaats van Beschermingsbewind. Daarnaast werken we in overleg met een aantal 
grote beschermingsbewindkantoren toe naar een convenant. Binnen dit convenant worden 
afspraken gemaakt over instroom en uitstroom in beschermingsbewind en de kwaliteit van het 
bewind.  

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Astrid  Dekker / Ron van Amen
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

A.M.Dekker@zwolle.nl / 038 498 3268

21. SP – Armoedebudget i.r.t. voedselbank

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 doel 10.1.1

Webpagina nummer: 261

Vraag Van het Rijk is € 167.000,00 ontvangen voor armoede en schulden (meicirculaire 2018) en op een 
stelpost geparkeerd.  
De subsidiebijdragen 2020 aan de Voedselbank komen ten laste van deze stelpost.
Wordt daarmee de € 20.000,00 overbruggingssubsidie aan de voedselbank bedoeld?
Of worden uit deze pot nog andere subsidiebedragen aan de Voedselbank betaald?
Indien dat laatste: Waarvan werden dan voorheen de subsidie aan de Voedselbank betaald? 
Wat gebeurt er met de overige € 147.000,00 (als de € 20.000,00 van de Voedselbank er af is)?

Antwoord Ja, de subsidiebijdrage aan de Voedselbank ad € 20.000 komt ten laste van deze stelpost. In de 
jaren 2017 t/m 2019 is de subsidiebijdrage ten laste van het armoedebudget gebracht. Zie de 
informatienota 'Voedselbank' van 26 juni 2016.
Van het rijk wordt er in de jaren 2018, 2019 en 2020 een bijdrage ontvangen voor armoede en 
schulden. In totaal € 537.000, waarvan de bijdrage in 2020 € 167.000 bedraagt.
Bij de begroting 2019 zijn de middelen grotendeels weggezet voor de drie-jaarlijkse (2019-2021) 
financiering van Op Orde (€ 204.000) en Vindplaats schulden (€ 210.000). Daarnaast is o.a. in 
2018 de bekostiging van het hulpvraagsysteem ten laste van deze middelen gebracht. 
Per saldo resteert nog € 48.000 als vrije ruimte in de stelpost armoede en schulden.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Jan van Dijk
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl / 038 498 2664

mailto:A.M.Dekker@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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22. SP – Voordelen Beschermd Wonen

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Risico's en benodigde weerstandscapaciteit

Webpagina nummer: 273

Vraag Op welke voordelen die ontstaan zijn bij beschermd wonen wordt hier gedoeld? 

Antwoord In 2019 werd in mei een indexering van het budget beschikbaar gesteld en in september een 
ophoging van het budget i.v.m. de ambulantisering van de GGZ. De resterende tijd in 2019 is 
nodig voor het maken van plannen en besluitvorming voor de inzet van deze middelen.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Sophie Straatman
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

s.straatman@zwolle.nl / 06 1043 1463

23. SP – Beschutte werkplekken

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Risico's en benodigde weerstandscapaciteit

Webpagina nummer: 273 

Vraag Zolang de feitelijke realisatie van beschut werkplekken achterblijft bij de wettelijke taakstelling, is 
het financieel risico op arbeidsparticipatie kennelijk aanwezig maar laag, omdat de werkelijke 
kosten dan nog  binnen het rijksbudget passen. 
Het lijkt daarmee voor Zwolle dus aantrekkelijk om geen (of minder) beschut werkplekken te 
realiseren, omdat daarmee de kosten in totaliteit lager zijn dan de werkelijke uitgaven. 
In hoeverre speelt deze financiële afweging mee of werkt deze door in het realiseren van beschut 
werkplekken?

Antwoord Het wel of niet realiseren van beschut werken heeft te maken met het aantal kandidaten dat in 
beeld wordt gebracht voor beschut werken. Wij houden vast aan het realiseren van de wettelijke 
plicht om - naar behoefte - beschut werkenplekken te realiseren en dat doen wij ook. 
Er zijn geen financiële afwegingen die meespelen in het al dan niet realiseren van beschutte 
werkplekken. Het merendeel van de potentiële beschutwerken kandidaten, is al actief bij partners 
in de stad (dagbesteding). Mogelijk neemt door intensievere samenwerking met VSO/PrO 
onderwijs een geleidelijke toename van beschut werken kandidaten. 

Portefeuillehouder René de Heer
Beantwoord door Niels van Oostveen
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

t.busweiler@zwolle.nl / 038 498 2801

mailto:s.straatman@zwolle.nl
mailto:t.busweiler@zwolle.nl
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24. SP – WSW-werkplek (kosten)

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Informatienota toezegging 261 -  Tiem

Webpagina nummer: 

Vraag Een WSW Werkplek Beschut Binnen kost € 7.300,00.
Wat kost een Beschut Werkplek Binnen Nieuw? 
Wat krijgt de gemeente per Beschut Werkplek Binnen Nieuw van het Rijk voor zo’n plek? 
(Wat wordt er per werkplek Beschut Binnen Nieuw beschikbaar gesteld door het Rijk binnen het 
budget dat bestemd is voor participatie.)

Antwoord Een beschutte werkplek kent een vergelijkbaar tarief als een SW plek beschut. 
Voor een arbeidscontract beschut werken nieuw is loonkostensubsidie beschikbaar (rijksgelden). 
De andere kosten zouden in principe met de ´productie´-opbrengsten´ gedekt moeten worden. In 
veel gevallen zijn deze opbrengsten ontoereikend. 
Daarnaast is er dekking voor begeleidingskosten:  € 8.800,- per kandidaat en per 2021 € 7.500,- 
per kandidaat. Daaruit moeten de volgende inspanningen worden betaald: inzet van adviseurs, 
onderzoek of kandidaat in potentie geschikt is voor een advies van het UWV, zoeken van 
geschikte werkplek, organiseren van contracten en andere administratieve zaken en begeleiding 
op de werkplek. 

Portefeuillehouder René de Heer
Beantwoord door Trudy Busweiler
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

T.Busweiler@zwolle.nl / 038 498 2801

25. SP – WSW-werkplek (aantal)

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2020 Informatienota toezegging 261 -  Tiem

Webpagina nummer: 

Vraag Hoeveel Beschut Werkplekken Nieuw zijn er gerealiseerd? 
Waar zijn deze mensen aan het werk? (Bij welk bedrijf/organisatie.)
Hoeveel bedraagt de formele taak die opgelegd is door het Rijk?   

Antwoord In totaal zijn er 14 plekken gerealiseerd. Daarvan zijn momenteel 10 kandidaten in dienst bij Tiem 
en 4 bij andere werkgevers:
2 kandidaten zijn aan het werk bij zorgorganisaties die arbeidsmatige dagbesteding aanbieden.
1 kandidaat bij een welzijnsinstelling.
1 kandidaat werkt bij een productiebedrijf.

De doelstelling voor gemeente Zwolle bedraagt 52 werkplekken (cumulatief vanaf start 
Participatiewet).

Portefeuillehouder René de Heer
Beantwoord door Trudy Busweiler 
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

T.Busweiler@zwolle.nl / 038 498 2801

mailto:T.Busweiler@zwolle.nl
mailto:T.Busweiler@zwolle.nl
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26. SP – Besparing binnen Wmo-thuisondersteuning

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Halfjaarrapportage Sociaal Domein pag. 1

Vraag Waardoor wordt de financiële besparing binnen WMO thuisondersteuning gerealiseerd? 
Wat binnen die interventiemaatregelen zorgt voor welk deel van de besparing? 
(Deze vraag is dus een aanvulling op de uitleg die op blz 2 deels gegeven wordt onder 
Hervormingsagenda.) 

Antwoord Wij verwijzen u naar het antwoord op uw vraag "hoe kan het dat op WMO thuisondersteuning 
€ 1.000.000,00 minder wordt uitgegeven?"(vraag SP 8).

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Suzanne Bruns
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@Zwolle.nl / 038 498 4057

27. SP – Wmo-voorzieningen

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Halfjaarrapportage Sociaal Domein pag. 1

Vraag WMO voorzieningen.
“We hebben onderzocht of de WMO verstrekkingen en het bijbehorende beleid in Zwolle 
vergelijkbaar zijn met andere steden.” 
Wat is, kort verwoord, de (voorlopige) conclusie uit dat onderzoek?

Antwoord Hierover volgt Q4 2019 een informatienota aan de raad over. Een korte samenvatting in een paar 
zinnen doet geen recht aan de resultaten. 

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Ellen van Assem
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

E.van.Assem@zwolle.nl / 038 498 2672

28. SP – Besparing binnen Beschermd Wonen

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Halfjaarrapportage Sociaal Domein pag. 1

Vraag Beschermd wonen.
‘De maatregelen leveren regionaal het gewenste financiële resultaat op.’ 
Wat binnen die maatregelen zorgt voor welk deel van de besparing? 

Antwoord Het financieel resultaat is bereikt door het gevoerde beleid dat gericht is op de ambitie beperken 
instroom (zo lang mogelijk thuis) en vergroten uitstroom (zo snel als mogelijk weer naar huis). 
Daarnaast is het beleid gericht op een goede kwaliteit van de ondersteuning. De belangrijkste 
maatregel die heeft bij gedragen aan het financieel resultaat is het invoeren van het onderscheid 
van beschermd wonen 24/7 en begeleid wonen bij zorg in natura, waardoor de ondersteuning 
beter past bij de ondersteuningsbehoefte en daarvoor een passend budget beschikbaar is. 

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Sophie Straatman
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

s.straatman@zwolle.nl / 06 1043 1463 

mailto:S.Bruns@zwolle.nl
mailto:E.van.Assem@zwolle.nl
mailto:s.straatman@zwolle.nl

